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Folketingets Sundheds- og Forebyggelsesudvalg har den 13. august 2014 stil-

let følgende spørgsmål nr. 1027 (Alm. del) til ministeren for sundhed og fore-

byggelse, som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott 

Blixt (DF). 

 

Spørgsmål nr. 1027:  

’’Kan ministeren af- eller bekræfte, at Danske Regioner har pålagt speciallæ-

ger at sænke deres aktivitetsniveau til hvor det var i 2010, og vil ministeren i 

bekræftende fald oplyse, hvilke speciallæger det gælder?” 

 

Svar: 

Jeg lægger ved min besvarelse en formodning til grund om, at spørgeren sig-

ter til de relevante bestemmelser i den gældende overenskomst fra 2011 om 

speciallægehjælp mellem Regionernes Lønnings- og Takstnævn (RLTN) og 

Foreningen af Speciallæger (FAS).  

 

I den forbindelse kan det oplyses, at der i forhold til aktivitetsniveauet for 2010 

er aftalt en aktivitetsvækst på 1,25 pct. pr. oktober 2011, 1 pct. pr. oktober 

2012 og 1 pct. pr. oktober 2013. Herudover foretages en halvårlig pris- og løn-

regulering af speciallægernes honorarer. 

 

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

 

 

 

Nick Hækkerup      /      Tue Schou Pedersen 
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